
خسروی وفا، 
کاندیدای هیأت 

OCA اجرایی
لیســت نهایی اعضای پیشــنهادی 
یــی و  یــران بــرای  هیــأت اجرا ا
کمیته های شــورای المپیک آســیا  
بــه این شــورا ارســال شــد و بــه این 
ترتیب ایران یک کاندیدا در پست 
هیــأت اجرایــی و 12 کاندیــدا در 18 
کمیتــه ایــن شــورا دارد. بــا توجــه 
بــه تصمیــم هیــأت اجرایــی کمیته 
ملــی المپیــک، محمــود خســروی 
وفــا بــرای هیــأت اجرایــی، منــاف 
هاشــمی برای کمیته مالی، بهداد 
ســلیمی برای کمیته ورزشــکاران، 
کمیتــه  ی  بــرا ن  حیــا فتا یــد  فر
بین الملــل، غلامرضــا نــوروزی 
بــرای کمیتــه پزشــکی، حمیــد 
عزیــزی بــرای کمیتــه مشــاوران، 
مهیــن فرهــادی زاد بــرای کمیتــه 
برابری جنسیتی، محسن بیرانوند 
بــرای کمیتــه ورزش بــرای همــه، 
نصراللــه ســجادی بــرای کمیتــه 
هماهنگــی، مریــم جلالــی بــرای 
کمیتــه فرهنگــی، رضــا نصیرنــژاد 
برای کمیته اطلاعات و آمار، اصغر 
رحیمی برای کمیته ورزش، مهرافزا 
منوچهــری بــرای کمیتــه محیــط 
زیســت و محمــود عبداللهــی برای 
کمیتــه رســانه بــه شــورای المپیک 
آسیا معرفی شده اند. حضور افراد 
در کمیته هــای مختلــف شــورای 
المپیک آسیا انتصابی خواهد بود 
و کشــورها تنهــا نامزدهــای خود را 
در ایــن پســت ها معرفی می کنند.

احمد نامنی 
سرپرست فدراسیون 

ترای اتلون شد
وزیــر ورزش و جوانــان در حکمــی 
احمد نامنی را به عنوان سرپرست 
فدراســیون تــرای اتلــون معرفــی 
کــرد. در حکــم وزیــر ورزش بــرای 
نامنی آمده اســت: »با استعانت 
از خداونــد متعــال و بــا عنایــت به 
تعهــد و تجربــه جنابعالــی در امور 
مدیریتــی به موجب ایــن ابلاغ به 
عنوان سرپرست فدراسیون ترای 
اتلون منصوب می شــوید. انتظار 
مــی رود ضمــن انجــام امــور جاری 
فدراســیون در اسرع وقت نسبت 
به برگزاری مجمع انتخابی رئیس 
فدراســیون اقدام کنید.« پیش از 
ایــن نامنی برای مدتی سرپرســت 

فدراســیون تنیس بود.

نام فاطمه هاشمی در 
تالار مشاهیر فدراسیون 

جهانی ثبت شد
نــد  پیو نــی  جها ن  ســیو را فد
فاطمــه  ز  ا تقدیــر  بــا  عضــا  ا
هاشــمی، رئیــس فدراســیون 
ورزش بیمــاران خــاص و پیونــد 
اعضــای کشــورمان نــام وی را در 
تــالار مشــاهیر ایــن فدراســیون 
ثبــت کــرد. در نخســتین روز 
از رقابت هــای جهانــی پیونــد 
اعضــا که به میزبانی شــهر پرث 
اســترالیا در حال برگزاری است، 
مســئولان فدراســیون جهانــی 
بــا تقدیــر از فاطمــه هاشــمی 
به دلیــل خدمــات ارزنــده وی در 
حــوزه افــراد پیونــدی بــا عنــوان 
مدیــری تلاشــگر، نــام او را در 
تالار مشاهیر فدراسیون جهانی 
ثبــت کردنــد. در ایــن مراســم 
سیدمحســن موســوی، دبیــر 
فدراسیون ورزش بیماران خاص 
و پیونــد اعضــا، بــه نمایندگــی 
از فاطمــه هاشــمی تندیــس 
اهدایــی فدراســیون جهانــی را 
دریافــت کــرد. کاروان ورزش 
پیوند اعضای ایران در نخستین 
روز از رقابت هــای جهانــی 2۰2۳ 
اســترالیا، یک مدال طلا توســط 
میثــم همتــی و یــک مــدال برنــز 
توســط احمــد نوروزی به دســت 
آورد. ایــن مســابقات امروز و در 
دومیــن روز با حضور نمایندگان 
کشورمان در رشته های مختلف 

ادامــه دارد.
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علیرضا سهرابیان:

صبح که بیدار می شویم، نگران دلار هستیم

علیرضا ســهرابیان، رئیس فدراســیون قایقرانی که تعدادی از رشــته هایش 
در فهرســت نخســت برای اعزام بــه هانگژو قرار گرفته انــد، از نگرانی هایش 
در مســیر آماده ســازی بــرای ایــن رویداد می گویــد:» یکــی از دغدغه های ما 
ایــن شــده  صبــح که بیــدار می شــویم دلار و ارز باید به چه مقــدار تهیه کنیم 
و ایــن بــازار ثبــات نــدارد. ایــن اتفاقــات کار تمــام فدراســیون های ورزشــی را 
سخت می کند چرا که از درآمدشان و هزینه ای که می کنند، آگاه نیستند.«

محمد موسوی:

خستگی بهانه ای برای کم کاری نباشد

تیم ملی والیبال ایران در سال جاری چهار رویداد مهم را در پیش دارد که به گفته 
محمد موسوی برای حضور در این رویدادها، ملی پوشان و مربیان باید تلاشی فراتر 
از توان شــان انجــام دهنــد. ملی پوش والیبال ایران می گوید: »اگر آســیب داریم 
مراقب باشیم، اما خستگی بهانه ای برای کم کاری در تمرین نباشد، چون گاهی 
در مســابقات خســتگی باعث باختمان می شــود. اگر همیشــه ۱۰۰ درصد تلاش 
می کردیم، امسال باید بیش از ۱۵۰ درصد تلاش کنیم تا بتوانیم نتیجه بگیریم.«

مریم طالبی:

لغو سفر ها در سهمیه المپیک تأثیر مستقیم دارد

مریم طالبی، سرمربی تیم ملی تفنگ با گلایه از لغو سفرهای تیم  ملی می گوید 
کــه ایــن اتفاق ها در روند امتیازگیری ملی پوشــان برای المپیــک تأثیر منفی دارد. 
او می گوید: »تیراندازی رشــته ای نیســت که اگر یکی، دو اعزام انجام نشــود در 
چشم انداز تأثیرگذار نباشد. این رشته در سه دوره گذشته  المپیک حداقل چهار 
المپین داشته و هر فرصتی که گرفته شود تأثیر مستقیم در تعداد نفرات اعزامی 

کاروان دارد. تا همین الان هم کاروان ما به اندازه کافی کوچک شده است.«
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انعکاس اخبار ورزش ایران
 منهای فوتبال

اردوی آمادگــی تیــم ملــی والیبــال در 
حالــی از روز گذشــته آغــاز شــد کــه 
ســرمربی تیــم ملی در همــان آغاز اردو 
رو در روی خبرنــگاران قــرار گرفــت و در 
اولیــن نشســت خبــری خــود در ســال 
14۰2، پاســخگوی ســؤالات آنهــا شــد.

 
انتخابی المپیک بسیار سخت 

و جانکاه است
بهــروز عطایــی ابتــدا در مــورد اهــداف 
و برنامه هــای تیــم ملــی گفت: »ســال 
بســیار شــلوغی داریــم. همــه ایــن 
مســابقات بــرای والیبــال ومســئولان و 
مردم پراهمیت اســت. سعی می کنیم 
در تمــام ایــن بازی هــا بــا تمام قــوا وارد 
شــویم و حداکثر بهره برداری را داشــته 
باشــیم. مهم ترین مرحله، مســابقات 
انتخابــی المپیــک اســت کــه بســیار 
ســخت و جانــکاه خواهد بــود. والیبال 
مــا در انتخابــی المپیــک هیچ وقــت 
صعــود نکــرده اســت و یــا در آســیا یــا 

از طریــق رنکینــگ صعــود کرده اســت 
امــا امیدوارم این بــار اتفاق بیفتد.« او 
ادامــه داد: »ســعی می کنیم امتیازات 
لازم برای المپیک را به دست بیاوریم. 
بازیکنــان تیــم خیلی مصمــم و با تمام 
تــوان در اردو حاضــر هســتند و تــلاش 
می کننــد بهتریــن عملکــرد را داشــته 
باشــند. می دانیــم کار ســختی داریــم 
امــا مرحله به مرحلــه پیش می رویم.«

 
غیبت عبادی پور در لیگ ملت ها

یکی از موضوعات مطرح شــده درباره 
وضعیــت تیــم ملی، غیبــت عبادی پور 
در لیــگ ملت های والیبال بود. غیبتی 
کــه البتــه قــرار بــود تنهــا یــک هفتــه به 
طــول بینجامــد اما طبق اعــلام عطایی 
در تمــام ایــن مســابقات خواهــد بــود: 
»میــلاد عبادی پــور در آخریــن تمــاس 
خــود اعــلام کــرد در تمــام هفته هــای 
لیــگ ملت هــا نمی توانــد کنــار تیــم 
باشــد. اول دلیلش پدر شــدنش بود و 

دیگــر مصدومیت هــای جزئی داشــت 
و معتقــد اســت در اروپا بهتــر می تواند 
ایــن مصدومیت ها را برطرف کند. من 

هــم موافقت کــردم.«
 

موسوی عاشق والیبال است
او در مورد دعوت دوباره محمد موســوی 
با وجود انتقادهایی که ســال گذشــته به 
تیــم ملــی داشــت نیــز گفت: »موســوی 
عاشــق والیبال و از بزرگان والیبال کشور 
اســت. بخــش مهمــی از موفقیت هــای 
والیبــال مــا توســط امثــال او رخ داده 
اســت. دعــوت از ســتاره ها همیشــه در 
تفکــر مــا می گنجــد. هیچ وقــت نگفتــم 
بازیکنــان ســتاره از مــا جدا شــده یا دیگر 
بــه مــا اضافــه نمی شــوند. مــا خواســتیم 
بــه جوانان در مســابقات بیشــتر فرصت 
بدهیــم. شــاید اگــر ســال گذشــته از 
تمــام مســابقات در ســتاره ها اســتفاده 
می کردیــم، الان اســماعیل نــژاد دیــده 
نمی شــد.« عطایــی در مــورد این شــائبه 

که خداحافظی محمد موســوی در ســال 
گذشــته به دلیــل کاپیتانی تیــم ملی بود 
نیــز گفــت: »روزی کــه موســوی بــرای 
جهانــی بــه تیــم ملــی دعــوت شــد چنــد 
روزی تمریــن کــرد و بعــد از چنــد روز کــه 
میــلاد از مرخصــی بــه تمریــن آمد گفت 
کاپیتانــی حــق موســوی اســت. میــلاد 
و موســوی ارتبــاط بســیار خوبــی بــا هــم 
دارند. میلاد خودش پیشــنهاد کاپیتانی 
را داد. خیلــی دوســت نــدارم در مــورد 
گذشــته صحبــت کنــم و امــروز کــه او در 
خدمت تیم ملی اســت، اهمیت دارد.«

 
با ایده غفور موافق نبودم!

ســرمربی تیــم ملــی در واکنــش به این 
موضــوع کــه دلیــل خداحافظــی امیــر 
غفــور از تیــم ملــی این بــوده که نامش 
در لیســت نبوده، گفت: »اســم غفور 
در لیســت امریــکا بــود. قبــل از فینــال 
لیــگ برتــر بــا هــم صحبــت کردیــم. 
معتقــد بــود بازیکنــی کــه از تیــم ملــی 

فاصلــه گرفتــه و دوبــاره برمی گــردد 
معمــولاً موفــق نیســت امــا مــن موافق 
ایــن ایــده نبــودم. بــا ایــن حــال از مــن 
فرصــت خواســت کــه فکــر کنــد و در 
نهایــت گفت آمادگی لازم برای حضور 
در تیــم ملــی را نــدارم. امیــر غفــور از 
بازیکنان باشخصیت و جنتلمن ورزش 

کشــور اســت.«
 

نگران ملی پوشان شهداب هستم
عطایــی دربــاره تداخــل باشــگاه های 
آســیا بــا تمرینــات تیم ملــی نیز گفت: 
»بازیکنــان ملی پــوش شــهداب در 
اختیــار تیــم خــود خواهنــد بــود و بعــد 
از مســابقات بــه مــا اضافه می شــوند. 
نگرانــی مــن از ایــن بابــت اســت کــه 
فاصلــه آخریــن بــازی باشــگاه تــا اعزام  
مــا 1۰ روز اســت و اگــر یک مصدومیت 
جزئــی برای یک بازیکــن اتفاق بیفتد، 
هفتــه اول را از دســت می دهــد. با این 
حال شــهداب نماینده ملی ماســت.«

اولین نشست خبری سرمربی والیبال در سال 1402 با اظهارنظر درباره ستاره ها

 عطایی: سال سخت و
جانکاهی خواهد بود!

تــی  با نتخا ا مــع  مجا ن  د فتــا ا عقــب 
فدراســیون ها سال هاســت کــه بــه یــک 
معضــل بــرای ورزش کشــور تبدیــل شــده 
و هیــچ کــدام از مدیرانــی کــه بــه ورزش 
آمده انــد، قصد ندارند طــوری برنامه ریزی 
کننــد کــه بــه ایــن بی برنامگــی پایــان داده 
شــود. بــا وجــود 11 مجمــع انتخاباتــی که از 
اواخر بهمن تا پایان اسفندماه برگزار شده 
امــا تعــداد قابــل توجهــی از فدراســیون ها 
بلاتکلیــف هســتند. بــه ایــن ترتیــب که 11 
فدراسیون در حال حاضر رئیس ندارند و 9 
فدراسیون هم طی امسال، دوره چهارساله 
مدیریت شــان بــه اتمــام می رســد. از بیــن 

فدراســیون های بلاتکلیف برخی وضعیت 
پیچیده تــری دارنــد و ماه های زیادی اســت 
کــه دوره چهــار ساله شــان تمــام شــده امــا 
وزارت ورزش فکــری بــه حال آنها نمی کند. 
یکی از این فدراســیون ها بدمینتون اســت 
کــه مشــخص نیســت چــرا مدیــران وزارت 
یــخ برگــزاری انتخاباتــش را  ورزش تار

مشــخص نمی کنــد!
بدمینتــون کــه همــواره یکــی از رشــته های 
بی حاشــیه بــوده و در زمــان مدیریــت 
محمدرضــا پوریــا بــدون ســر و صــدا کارش 
را پیــش برده، در چند ماه گذشــته روزهای 
عجیبی را پشت سر گذاشته است. وزارت 

ورزش کــه بــه نظــر می رســد حامــی پوریــا 
اســت، یــا حداقــل بــرای حضــور در مجمع 
کمیتــه ملــی المپیــک بــه رأی او احتیــاج 
داشــت، حکــم سرپرســتی پوریــا را بعــد از 
مجمع فوق العاده ای که در روز اول شهریور 
برگزار شــد، صادر کرد. دوره ریاســت چهار 
ســاله محمدرضــا پوریــا روز ســوم مــرداد 
ســال قبــل بــه پایــان رســید و در شــرایطی 
کــه او نمی توانســت در انتخابــات کمیتــه 
ملی المپیک حضور داشــته باشد، مجمع 
فوق العــاده در روز اول شــهریور برگزار شــد 
و اعضــای مجمــع به ادامه حضــور پوریا به 
عنــوان رئیــس رأی مثبــت دادنــد. پوریا در 

انتخابــات ریاســت کمیتــه ملــی المپیــک 
شــرکت کــرد و رأی داد و ســپس در روز 2۳ 
شهریور نیز به عنوان سرپرست فدراسیون 
از وزیــر ورزش و جوانــان حکم گرفت. از آن 
زمان بیش از هفت ماه می گذرد اما وزارت 
ورزش تــا بــه امــروز دربــاره این فدراســیون 
واکنشی نشان نداده به طوری که گویا این 
فدراسیون فراموش شده است. نکته قابل 
تأمــل این اســت که فدراســیون بدمینتون 
همــواره بــدون حاشــیه کارش را جلــو بــرده 
و حــالا ســوال ایــن اســت کــه چــه مــواردی 
مانــع برگــزاری انتخابــات ایــن فدراســیون 

شده است؟  

وزارت ورزش و مجمعی که روی هواست

سکوت در قبال بدمینتون

میلاد عبادی پور در 
آخرین تماس خود 
اعلام کرد در تمام 

هفته های لیگ 
ملت ها نمی تواند 

کنار تیم باشد. 
اول دلیلش پدر 

شدنش بود و دیگر 
مصدومیت های جزئی 
داشت و معتقد است 
در اروپا بهتر می تواند 

این مصدومیت ها را 
برطرف کند. من هم 
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